
 

 

INTERN 

Föräldramöte Valbo 08 

 

 

•  Kassan är 10 000kr +.  Beting 30000kr. Hur får vi in pengar. 
Säsong 20/21: Betinget delas på alla spelare, därav 3 alternativ- 
köpa sig fri, sälja av del av summan, sälja hela. 
Säsong 21/22: Grillkol 
Förslag: Vi gör som säsong 20/21 

Vi tar beslut av att vi gör som säsong 20/21.  Jenny och Helen 
kommer med ett förslag om vad vi ska sälja.    

• Niklas Bäckström cup 26–28 aug. Valbo HC har sin första match 
på fredag.  

• Njurunda 9–10 april. 15 utespelare + 2 målvakter.  Godis är okej. 
Föräldrar tar ansvar för sitt barn packning (tips: något att sova på, 
sova i, ombyteskläder) Glöm inte hockeybacken, klubba och hjälm. 
Det är okej att ha mobiltelefon. Hörlurar till sin mobiltelefon kan 
vara bra om man ej kan sova.  

• Hockeybibel- U15 3–4 träningspass (100 pass/säsong), mat, sömn. 
Vi kommer att få 3 ispass/vecka  

• Utvecklingssamtal: alla är ej genomförda pga sjukskriven 
tränare.  Målet kommer att vara 2 utvecklingssamtal nästa säsong.  
Högre krav på träningarna- man ska som spelare vara aktiv på 
träningarna- både i huvud och kropp. Träna mer detaljer än innan 
(t.ex. 4–4 osv).  

• Sommarträning enlig hockeybibeln 4 pass. Ett pass med -09. Den 
är riktade i första hand till de som inte håller på med en 
sommarsport men alla är välkommen.  En kostnad kommer att tas 
per spelare som deltar. Vi återkommer med mer information så fort 
vi vet något mer.  

• Spela matcher med äldre- Ett krav kommer att man sköter träning i 
vårat lag samt att man är en schysst lagkamrat.  Detta är tränare i 
- 09, -08 och -07 överens om.  

• Tränare sköter träning, föräldrar peppar, föräldrar som har kritik tar 
med den vuxne som det berör.  

• Vi har ett bra lag och det är en bra stämning. -09 står i kö för att 
träna med oss trots våra motgångar. Vi får även feedback om detta 
från -09 föräldrar. Vi tror att det visar något att vi har en bra 
grundinställning i gruppen.  

• Hygien - spelarna börjar bli vuxna………. no more word needs  
• Vem tränar nästa säsong? 

Det är inte klart. Det finns olika förslag på lösningar. Vi återkommer 
med information så fort det är klart.   
Dennis kliver av till nästa säsong.   



 

 

INTERN 

Diskussion angående “lagstyrelse” och vem som gör vad i laget. 
Tränare: Peder  
Lagledare/Admin Helen Boglind,  
Ekonomi Jenny Lundgren. 
Vi tar ett beslut om struktur till hösten. 
 

Övrigt:  Danne Krigsman har lämnat två förslag till 
styrelsens:  Förslag 1: att det ska redovisat vad de olika lagens 
säljer på typ hemsidan. Förslag 2 att alla spelare får gå på vilka 
träningar de vill oavsett åldersgrupp.  

 


